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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
 

Datum: 20. februar 2020 
         OSNUTEK 

ZAPISNIK 

12. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 19. februarja 2020, ob 16.00 uri, v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 
Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Bogdana Brilj, Andrej Jevnikar, mag. Gregor Kaplan, 

Franci Kepa, Leon Lobe, Branko Longar, Ana Moder, Franci Ostanek, 
Nada Pepelnak, Mateja Povhe, Miha Sever, Špela Smuk, Branko Veselič, 
Nino Zajc in Silvo Zupančič  

   
Odsotni člani: Tanja Cesar, Simon Erjavec, dr. Jože Korbar, Blaž Ovnik (slednji 

opravičeno)  
  
Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 

• Janez Pirc, direktor Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, vodja Oddelka 

za okolje, prostor in infrastrukturo, Irena Žužek, vodja Oddelka za 
družbene in gospodarske dejavnosti, Gorazd Koračin in Vanda 
Zadnik, pravnika, Andreja Perc, referentka  

• Damjan Golob, predsednik KS Sela pri Šumberku  
• Janez Zaletel, Komunala Trebnje d.o.o. (prišel ob 16.11 uri, k 6. točki) 
• Rok Nose, Dolenjski list   
• Živa Zakšek, Vaš kanal  

 
Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na 
spletni strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic, začel z 12. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 
bilo na seji prisotnih 16 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je uvodoma predlagal umik predlagane 4. točke: Predlog Odloka o ravnanju z 
zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v Občini Trebnje – 1. obravnava ter 
dopolnitev dnevnega reda s točko, za katero gradivo je bilo članom Občinskega sveta 
posredovano po elektronski pošti, in sicer: Predlog Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) za projekt Kolesarska veriga na podeželju. Predlagal je, 
da se ta točka uvrsti na dnevni red kot 4. točka.  
 
V nadaljevanju je župan člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
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Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega  
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Iz predlaganega dnevnega reda se umakne 4. točka: »Predlog Odloka o ravnanju z 
zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v Občini Trebnje – 1. obravnava«, ki se 
nadomesti z novo 4. točko, ki se glasi: »Predlog Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) za projekt Kolesarska veriga na podeželju«.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Točka je bila uvrščena na dnevni red. 

 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji spremenjeni 
DNEVNI RED:  
1. Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 

dne 11. 12. 2019 in 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 29. 1. 
2020 

2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2020 – rebalans I   

3. Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi skupne občinske 
uprave Mirnska in Temeniška dolina – skrajšani postopek  

4. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt 
Kolesarska veriga na podeželju 

5. Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem interesu – področje športa 
6. Predlog soglasja k spremenjeni ceni toplote v sistemu daljinskega ogrevanja »DOLB 

Trebnje center« Komunali Trebnje d.o.o. 
7. Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 
Veliki Gaber  

b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 
Veliki Gaber- naselje Veliki Gaber 

c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. 
Trebnje – mesto Trebnje 

d) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o pravnem poslu 
razpolaganja za parcelo  št. 1045/16 k.o. Škovec - naselje Mrzla Luža 

e) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o pravnem poslu 
razpolaganja za  del parcele 1290/1 k.o. Štefan - po parcelaciji parcela 
1290/6)  - naselje Kamni Potok 

8. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Skupaj za varni 
jutri« - prijava na razpis LAS STIK 

9. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za investicijo 
»Mrliška vežica Sela pri Šumberku« 

10. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Ureditev lokalne 
ceste 425011 Trebnje – Grmada 3. faza« 

11. Seznanitev s strateškim načrtom krepitve zdravja  Občin Trebnje, Mirna, Mokronog-
Trebelno in Šentrupert 

12. Odgovori na svetniška vprašanja  
13. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
14. Vprašanja in pobude članov sveta 
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Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Dnevni red je bil sprejet. 

 
K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  
Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 11. 12. 2019 in 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 29. 1. 
2020 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta, ki 
je bila dne 11. 12. 2019, in na zapisnik 4. dopisne seje Občinskega sveta z dne 29. 1. 2020.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 11. 12. 2019 se 
sprejme in potrdi.  
 

II. Zapisnik 4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 29. 1. 2020 se 
sprejme in potrdi. 

 
 

 
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklepa sta bila sprejeta. 

 
K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2020 – rebalans I   

 
G. Pirc, direktor Občinske uprave, je na kratko predstavil razloge za spremembo Odloka o 
proračunu za leto 2020, in sicer nova dejstva in okoliščine, ki se pojavljajo v postopku 
izvrševanja proračuna, zlasti nujnost uskladitve NRP-jev za projekte, ki bodo financirani iz 
naslova nepovratnih sredstev po 23. členu ZFO-1 (Mrliška vežica Sela pri Šumberku ter 
rekonstrukcija LC Trebnje–Grmada–3. faza) ter uskladitev projekta »pločnik Štefan ob državni 
cesti« (in sicer prenos nerealiziranih sredstev iz leta 2019 ter zagotovitev dodatnih sredstev) 
in zagotovitev sredstev za odplačevanje kredita za Vrtec Šentlovrenc, najetega v letu 2019. 
Odlok se dopolnjuje z določbo glede upravljanja z dolgom občinskega proračuna – v letu 2020 
je namreč predvideno koriščenje povratnih sredstev po 23. členu ZFO–1 za poplačilo enega 
obstoječega kredita. Rok za vložitev vlog za koriščenje nepovratnih in povratnih sredstev za 
leto 2020 za občine, ki že imajo sprejete proračune, je 28. februar 2020.  
V nadaljevanju je podal kratko informacijo o poteku pridobivanja dokumentacije za večje 
investicije občine in o investicijah, ki so v teku. 
 
Ga. Brilj, predsednica Odbora za proračun in finance je povedala, da je Odbor predlog 
obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
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Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da Komisija predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za 
leto 2020 – rebalans I.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklep je bil sprejet. 

 
K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi skupne občinske 
uprave Mirnska in Temeniška dolina – skrajšani postopek 

 
Kratko obrazložitev predloga Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi skupne 
občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina – skrajšani postopek je podal g. Koračin.  
S predlaganim odlokom se ukinja Skupna občinska uprava Mirnska in Temeniška dolina, saj 
organ ne obratuje več. Občina Trebnje je svoje naloge prenesla in jih izvršuje v Skupni občinski 
upravi občin Dolenjske. Občini Mirna in Mokronog - Trebelno se bosta tudi priključili k tej skupni 
upravi, Občina Šentrupert pa se je že priključila drugi skupni upravi, zato organ ne služi več 
nobeni izmed občin ustanoviteljic in je smiselna ukinitev. Predlaga se sprejem po skrajšanem 
postopku.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da Komisija predlaga sprejem predlaganega odloka po skrajšanem postopku.   
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a:  

I. Občinski svet Občine Trebnje obravnava predlog Odloka o prenehanju 
veljavnosti Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška 
dolina po skrajšanem postopku. 
 

II. Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o 
ustanovitvi Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina.  

 
 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

  Prisotni člani: 16 
  ZA so glasovali: 14 
  PROTI so glasovali: nihče 

   
   Sklepa sta bila sprejeta. 

 
K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt 
Kolesarska veriga na podeželju 

 



5 
 

G. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je namen 
izvedbe predlaganega projekta Kolesarska veriga na podeželju vzpostavitev 4 postaj za 
izposojo koles s skupno 8 električnimi in 12 navadnimi kolesi na območju mesta Trebnje in v 
njegovi bližnji okolici. Občina Trebnje je namreč že pristopila k postopnemu uvajanju 
dolgoročnih in trajnostnih rešitev na področju urejanja prometa s poudarkom na trajnostni 
mobilnosti, ki bodo izboljšale prometno varnost, zmanjšale onesnaževanje ter izboljšale 
kakovost bivanja prebivalcev, vzpostavitev postaj za izposojo koles pa je ena izmed teh rešitev.  
Občina Trebnje bo v partnerstvu z LAS STIK in desetimi drugimi LAS-i po Sloveniji s projektom 
kandidirala na 5. javni razpis v okviru podukrepa 19.3, PRP 2014 – 2020: »Priprava in izvajanje 
dejavnosti sodelovanja lokalne akcijske skupine«, ki ga je objavilo Ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano z rokom za oddajo projektov 28. 2. 2020. 
Skupna vrednost projekta za LAS STIK in Občino Trebnje znaša 164.380,01 EUR z DDV v 
stalnih cenah. Delež, ki ga bo znotraj projekta zagotavljala Občina Trebnje znaša 145.467,00 
EUR z DDV v stalnih cenah, od česar se pričakuje sofinanciranje oziroma povrnitev sredstev 
v višini 84.794,72 EUR z DDV s strani Evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja – 
EKSRP, preostalih 60.672,28 EUR z DDV pa bo predstavljalo lastni delež Občine Trebnje.  
 
V razpravi je g. Kaplan dejal, da je ena postaja, ki bo za uporabo koles v mestnem okolju 
zagotovo dobra, čeprav sta dandanes v vsaki družini na razpolago vsaj dva kolesa in ne rešuje 
kritičnega problema, ki je vezan na uporabo kolesarske infrastrukture. V občini imamo nekaj 
manj kot 1 km kolesarskih stez in tukaj je potrebno narediti odriv, je dejal.  
 
G. Kepa je predlagal, da bi se zarisale označbe na cestišče čez center Trebnjega.  
Župan je odgovoril, da je zadeva pripravljena in se načrtuje. Ta trenutek se ob H1 odkupuje 
zemljišče za hrbtenično kolesarsko omrežje, za pridobitev kohezijskih sredstev imamo 
prijavljen projekt proti mirnski občini in zadeva se razvija. Glede centra je povedal, da 
namerava Občina ob železniški progi narediti cesto, izgleda pa, da to ne bo možno in bo 
potrebno označevanje zarisati ob cesti od Kmetijske zadruge naprej.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a:  

1. Občinski svet občine Trebnje sprejme Dokument identifikacije investicijskega 
(DIIP) za projekt Kolesarska veriga na podeželju.  
 

2. Občinski svet Občine Trebnje pooblašča župana Občine Trebnje, Alojzija 
Kastelica, da sprejme in potrdi morebitno potrebno novelacijo DIIP za prijavo 
projekta na 5. javni razpis v okviru podukrepa 19.3, PRP 2014 – 2020: »Priprava 
in izvajanje dejavnosti sodelovanja lokalne akcijske skupine«. V primeru 
sprejema novelacije DIIP-a, župan na prvi naslednji seji z le-to seznani Občinski 
svet. 

 
 

 
Podatk i  o g lasovanju: 

Prisotni člani: 16 
ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
  

        Sklepa sta bila sprejeta. 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem interesu – področje športa 
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Ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je povedala, da je predlog 
razdelitve sredstev pripravljen v enaki višini kot preteklo leto (143.000 EUR) in da višina ne 
presega finančnega načrta kluba. Poudarila je, da se kluba, ki se financirata neposredno po 
pogodbi, ne moreta prijaviti na druge razpise občine.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da Odbor predlaga sprejem predlaganega sklepa.  
 
V razpravi je ga. Smuk povedala, da je občinska uprava pripravila predlagani sklep v skladu s 
sprejetim proračunom, prav tako javni razpis za šport. Lani meseca maja je bil sprejet dveletni 
proračun, na seji pa sta bila vložena dva amandmaja za povečanje sredstev na postavki za 
obe leti, vendar sta bila oba amandmaja zavrnjena. Na seji meseca junija lani pa je Občinski 
svet še sprejel sklep, da se s prerazporeditvijo pravic porabe poveča postavka sofinanciranje 
društev, ki delujejo v javnem interesu, za 37.000 EUR, kar je bilo realizirano. Podala je 
vprašanje ali se bo glede na ta sklep sredstva v letu 2020 prerazporedilo v rebalansu, ali je 
potrebno podati predlog.  
 
Župan je odgovoril, da imata najprej oba kluba dolžnost, da poročata za leto 2019 o porabi 
sredstev. Glede višine sredstev je dejal, da se bo vsebinsko dogovarjalo, ali bodo sredstva za 
šport ali ne, osnovna sredstva so sedaj pripravljena in bodo v primeru sprejema pripravljene 
pogodbe. Predlagana razlika v višini sredstev pa bo tema rebalansa, ki mora biti uravnotežen. 
Pojasnil je, da ima Občina Trebnje dokaj težko finančno situacijo, saj ima sorazmerno veliko 
zahtev na projektih. Želimo si zadržati likvidnost, smo pred kohezijskimi projekti, gradnja 
kanalizacijskega sistema, odprto je načrtovanje druge osnovne šole, imamo velike investicijske 
potrebe po finančnih sredstvih in zato bo potrebno na raznih področjih omejiti porabo, kolikor 
se bo pač dalo, s tem, da si ne želimo okrniti dejavnosti, ki se v društvih izvajajo.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

1. Sredstva v višini 143.000,00 EUR, pod postavko 18082 – Sofinanciranje društev, 
ki delujejo v javnem interesu – šport, se namenijo za sofinanciranje izvajanja 
letnega programa športa, in se dodelijo kluboma, ki delujeta v javnem interesu, 
in sicer:  

- Rokometnemu klubu Trimo Trebnje, v višini: 90.000,00 EUR in    
- Nogometnemu klubu Trebnje  v višini: 53.000,00 EUR.   

2. Sredstva se zagotovijo na podlagi kriterijev, upoštevanju višine financiranja v 
preteklem letu ter predvidenem obsegu programa. Z izvajalcema se sklene 
pogodba, s katero se določi način sofinanciranja. Višina sredstev ne presega 
finančnega načrta kluba.  

3. Rokometni klub Trimo Trebnje in Nogometni klub Trebnje nista upravičena do 
sredstev iz javnega razpisa za izbor in sofinanciranje izvajalcev letnega 
programa športa v letu 2020.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklepi so bili sprejeti. 
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K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog soglasja k spremenjeni ceni toplote v sistemu daljinskega ogrevanja 
»DOLB Trebnje center« Komunali Trebnje d.o.o. 

 
Kratko obrazložitev predloga gradiva je podal g. Zaletel, namestnik direktorja JP Komunala 
Trebnje d.o.o., ki je povedal, da je skladno s 27. členom Odloka o načinu opravljanja izbirne 
lokalne gospodarske javne službe daljinskega ogrevanja v Občini Trebnje potrebno pridobiti 
soglasje k tarifnemu sistemu ter njegovim spremembam. Skladno z določili Energetskega 
zakona mora izvajalec v primeru spremembe upravičenih stroškov spremeniti ceno, kar stori 
z izvedbo ustreznega postopka pri Agenciji za energijo RS. Komunala Trebnje d.o.o. je v 
danem primeru to že izvedla. Odlok dodatno predvideva še postopek izdaje soglasja k 
tarifnemu sistemu oziroma spremembi le-tega, zato izvajalec predlaga še sprejem sklepa s 
soglasjem k spremenjeni ceni. 
Občinski svet Občine Trebnje je na svoji seji dne 20. 12. 2017 podal soglasje k prvič oblikovani 
izhodiščni ceni. Izvajalec predlaga sprejem sklepa s soglasjem k spremembi cene s 1. 1. 2020.  
V nadaljevanju je pojasnil, da je cena toplote v sistemih daljinskega ogrevanja sestavljena iz 
dveh delov, in sicer variabilnega dela, ki se zaračuna na podlagi količine porabljene toplote v 
EUR/MWh in fiksnega dela, ki se zaračuna na podlagi obračunske moči v EUR/MW/leto. 
Višina variabilnega dela je odvisna predvsem od naslednjih upravičenih stroškov: stroške 
energentov, stroške energije za obratovanje naprav pri proizvodnji toplote in na distribucijskem 
sistemu in stroške električne energije za pogon črpalk na primarnem distribucijskem sistemu. 
Višina fiksnega dela je odvisna predvsem od naslednjih upravičenih stroškov: stroške 
materiala brez stroškov energentov, stroške storitev, stroške dela in amortizacijo. 
 
S spremembami cene se zniža fiksni del cene s 5.786,54473 EUR/MW/mesec na 4.426,81089 
EUR/MW/mesec ter poveča variabilni del cene s 24,10824 EUR/MWh na 35,63720 EUR/MWh. 
Navedene so cene brez DDV in pripadajočih prispevkov. 
Razlog za spremembo variabilnega dela cene je nova cena vhodnega energenta in večji 
odstotek toplotnih izgub. Razlog za spremembo fiksnega dela cene pa je znižanje 
amortizacijske stopnje. Ena izmed posledic spremenjene cene je, da imajo uporabniki večji 
vpliv na skupni strošek ogrevanja, saj variabilni del (na katerega lahko vplivajo z manjšo 
porabo) predstavlja večji del skupnega stroška kot do sedaj. 
 
V razpravi je ga. Smuk dala kritiko na pozno poslano gradivo, pristojni odbor gradiva tudi ni 
obravnaval. Dejala je, da v sedanji sestavi Občinskega sveta zelo malo svetnikov, ki so bili pri 
sprejemanju tega odloka prisotni, ko je bila sprejeta odločitev o izgradnji sistema daljinskega 
ogrevanja v Trebnjem. Ko se je predstavljal projekt, se je predstavilo, da se v prvi fazi priključijo 
vse večstanovanjske stavbe in javne stavbe, v drugi pa individualne hiše, do česar ni prišlo. 
Prvi razlog, ki je bil naveden, je bil, da bo cena kurjave od 20-30 % nižja kot ob odločanju. Že 
v lanskem letu se je ugotavljalo, da je to daleč od resnice, saj javni zavodi plačujejo več. 
Pripravila je analizo cen toplote iz distribucijskih sistemov toplote za leto 2018 in iz nje je 
razvidno, da ima DOLB Trebnje daleč najvišje razmerje med fiksnim in variabilnem delom. Pri 
cenah pa smo že v letu 2018 v prvi zgornji četrtini, je poudarila.  
Osnovna mreža se je zgradila, osnovni priključek je drag, nejasno je, kako širiti mrežo in nižati 
stroške, je dejala. V veliki večini je plačnik stroškov Občina Trebnje, saj javnim zavodom 
zagotavlja sredstva za te stroške.  
 
Župan je povedal, da je bil sistem zgrajen, z njim je Trebnje pridobilo čistejši zrak, javne zavode 
se je opremilo s toplotno energijo in zadeva deluje dobro. Javni zavodi se bodo morali vprašati, 
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kako učinkovito ravnati, kako učinkovito prezračevati prostore… Pri metanju polen čez okna, 
ne moremo zasledovati ekonomike, je poudaril. Potrebno se je racionalno obnašati.  
Dejal je, da je bila pravilna rešitev, ko se je pristopilo k izgradnji tega sistema, zaradi 
ekonomičnosti, ki jo kažejo tudi stanovalci blokov, ki so izjemno zadovoljni.  
Glede gradiva in njegovega poznega posredovanja je pojasnil, da je Občina prejela račun, kjer 
je bila cena drugačna, na kar ga je direktor Občinske uprave opozoril, sam pa je naprej k 
pojasnilom pozval Komunalo. Povedal je, da zakonodaja omogoča, da se cena spremeni brez 
soglasja Občinskega sveta, vendar dokler se občinski Odlok ne bo spremenil, bo soglasje k 
vsaki spremembi cene dajal Občinski svet.  
 
G. Zaletel je še dodal, da je njihova želja, da se fiksni del cene zmanjša v dobro tistih, ki 
varčujejo, čudijo ga te izjave. Povedal je, da imajo ravno danes sestanek s stanovalci na 
Gubčevi in Pavlinovem hribu, kjer so primerjali cene z ceno energije sedaj s ceno energije, ki 
je bila prej, in je razlika med 20-45 % na prihranke.  
 
Župan je še pojasnil, da bo sistem še bolje funkcioniral, ko bo teh 90 % priključenih, z kurilnim 
oljem pa bi se dogrevalo v obdobju, ko bo zares mraz. Izpostavil je še, da je potrebno naprave 
v kurilnici vsakih 10-20 let zamenjati, tu pa samo vzdržuje sistem, vse ostalo se naredi drugje 
in ni potrebno vlagati sredstev še v vzdrževanje.  
 
Ga. Povhe je povprašala glede višine stroška ogrevanja za občinsko stavbo in kakšen strošek 
pomeni za osnovno šolo po novem. V Odloku je res navedeno, da je za spremembo cene 
potrebno soglasje Občinskega sveta, Energetski zakon pa govori o drugem soglasju. Ob 
sprejemanju Odloka je bilo soglasje Občinskega sveta verjetno z namenom vključeno v ta 
Odlok in ne vidi razloga, da bi Odlok popravljali, razen če je res v neskladju z Energetskim 
zakonom. Soglasje Občinskega sveta pa da pomeni eno dodatno varovalko, kontrolni 
mehanizem s strani ustanovitelja. 
 
G. Kaplan je povedal, da letošnja zima sodi med drugo do četrto najtoplejšo v zgodovini 
meritev, mi pa že imamo težave pri ogrevanju. Izpostavil je, da mora biti priključnina atraktivna, 
če želimo, da se bo mreža širila. Za neko dokaj solidno stanovanjsko stavbo, kjer prebiva 4-
članska družina z istim energentom, bi to zadostovalo vsaj za 6-8 let, odvisno od števila oken, 
kjer so največje izgube. Ti sistemi niso več tisti, da skoraj letijo trdi delci ven, vendar so na 
tržišču peči, ki imajo solidno življenjsko dobo in ta izkoristek sploh ni slab. Šola je že 
izpostavila, da imajo sedaj dva ogrevalna sistema, ki ju je potrebno hraniti, je še povedal.  
 
Po razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet soglaša s spremenjeno ceno toplote v sistemu daljinskega ogrevanja na 
lesno biomaso, pri čemer s 1. 1. 2020 fiksni del cene znaša 4.426,81089 EUR/MW/mesec 
in variabilni del cene 35,63720 EUR/MWh, v obeh primerih brez DDV in pripadajočih 
prispevkov. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 9 
 PROTI so glasovali: 4 

  
  Sklep je bil sprejet. 
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K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Veliki Gaber  
b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Veliki Gaber- 

naselje Veliki Gaber 
c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele k.o. Trebnje – mesto 

Trebnje 
d) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o pravnem poslu razpolaganja 

za parcelo  št. 1045/16 k.o. Škovec - naselje Mrzla Luža 
e) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra in odločanje o pravnem poslu razpolaganja 

za  del parcele 1290/1 k.o. Štefan - po parcelaciji parcela 1290/6)  - naselje Kamni Potok 

 
Kratko obrazložitev predlogov premoženjsko pravnih zadev je podala pravnica, ga. Zadnik.  

G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
predlagano gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.   
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic v kompletu na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo 
zemljišča: 1048/11, 1046/2, 1047/2 in 1047/3, vsa k.o. 1427 Veliki Gaber. Sklep 
o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki 
in vsebini sprejme.  
 

II. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo 
zemljišča: 555/6, 566/6, 562/4, 563/2, 564/1 in 564/2, vsa k.o. 1427 Veliki Gaber. 
Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 
 

III. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo 
zemljišča: 241/7, 241/5, 234/5, 234/4, 240/9, 239/5, 239/6, vsa k.o. 1422 Trebnje. 
Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani 
obliki in vsebini sprejme. 
 

IV. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – pot pridobi zemljišče: 
239/2, k.o. Trebnje. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega 
pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 

V. Status javnega dobra se za parcelo št. 1045/16 k.o. 1406 Škovec se ukine. 
Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme. 

 
VI. Občina Trebnje izvede za parcelo 1045/16 k.o. 1406 Škovec postopek 

razpolaganja z metodo neposredne pogodbe.  
 

VII. Status javnega dobra za del parcele 1290/1 k.o. 1424 Štefan (po parcelaciji 
parcela 1290/6) se ukine. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 

VIII. Občina Trebnje izvede za del parcele 1290/1 k.o. 1424 Štefan (po parcelaciji 
parcela 1290/6) postopek razpolaganja z metodo neposredne pogodbe. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 16 
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 PROTI so glasovali: nihče 
  
  Sklepi so bili sprejeti. 

 
K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Skupaj za varni 
jutri« - prijava na razpis LAS STIK 

 
Kratko obrazložitev predloga Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Skupaj 
za varni jutri« – prijava na razpis LAS STIK – je podala ga. Žužek, vodja Oddelka za družbene 
in gospodarske dejavnosti. Povedala je, da gre za projekt sodelovanja petih Lokalnih akcijskih 
skupin z območja Slovenije. Prijavitelj projekta za območje LAS Stik je LAS Stik, partnerici v 
projektu pa sta Občini Ivančna Gorica in Trebnje. 
Občina Trebnje je v okviru projekta »Milijon srčnih točk«, ki poteka od leta 2014 v sodelovanju 
s krajevnimi skupnostmi in Zdravstvenim domom Trebnje, že zagotovila mrežo 45 postavljenih 
AED naprav in usposabljanj prvih posredovalcev. Z uspešno prijavo LAS Stik na razpis 
Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano pa bo mrežo še dodatno dopolnila, razširila 
krog občanov, ki bodo usposobljeni za posredovanje, in povečala ozaveščenost prebivalcev o 
zdravem načinu življenja. 
Finančna konstrukcija projekta za sodelujoči občini izkazuje vrednost celotnega projekta v 
obdobju od leta 2020 do 2022 v višini 118.232,57 EUR. Evropski sklad za razvoj podeželja bo 
prispeval 77,74 % oz. 91.914,62 EUR. Delež občine Trebnje bo znašal 12.383,86 EUR oz. 
10,47 %. 
 
Župan je dodal, da je trenutno usposobljenih 100 prvih posredovalcev, ki morajo vsako leto 
opraviti obnovitveni tečaj, dogovarjamo se tudi o vzdrževanju te mreže, pripravlja se banner z 
logom AED, kjer bodo prestavljena mesta, kjer se nahajajo defibrilatorji.  
 
V razpravi je ga. Smuk povprašala glede objave razpisa in dejala, da je predlagani drugi sklep 
smiseln. Sama pozdravlja projekt, ampak je bila mnenja, da bo potrebno dokument pripraviti 
tako, da bo čim bolj ustrezal zahtevam MKGP. Dejala je, da se ve, kakšni so cilji razpisa 
ministrstva pri CLLD, to je pospeševanje poseljenosti, nova delovna mesta na podeželju, novi 
produkti, razvoj dopolnilnih dejavnosti…. 
Glede razpisa je ga. Žužek odgovorila, da je rok za oddajo prijave na razpis 28. 2. 2020.   
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje potrjuje Dokument identifikacije investicijskega 
projekta: »Skupaj za varni jutri«, ki ga je pripravil LAS Stik, vodilni partner CIK 
Trebnje. 

II. Občinski svet Občine Trebnje pooblašča župana Občine Trebnje, Alojzija 
Kastelica, da sprejme in potrdi morebitno potrebno novelacijo DIIP za prijavo 
projekta na 5. javni razpis v okviru podukrepa 19.3, PRP 2014 – 2020: »Priprava 
in izvajanje dejavnosti sodelovanja lokalne akcijske skupine«. V primeru 
sprejema novelacije DIIP-a, župan na prvi naslednji seji z le-to seznani Občinski 
svet. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 
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  Sklepa sta bila sprejeta. 

 
K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za investicijo 
»Mrliška vežica Sela pri Šumberku« 

 
Kratko obrazložitev predloga Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
investicijo »Mrliška vežica Sela pri Šumberku« je podal g. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, 
prostor in infrastrukturo, in povedal, da je namen izdelave dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta DIIP opredelitev investicije, določitev virov sredstev in oddaja načrta 
porabe za sofinanciranje investicije v skladu z določili 23. člena Zakona o financiranju občin. 
Povedal je, da se je investicija s pripravljalnimi deli že začela izvajati, rok dokončanja pa je 
september 2020.  
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedal, da je Odbor 
predlagano gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.   
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic skupaj na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje potrjuje Dokument identifikacije investicijskega projekta 
(DIIP) za projekt »Mrliška vežica Sela pri Šumberku«.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Ureditev lokalne 
ceste 425011 Trebnje – Grmada 3. faza« 

 
Kratko obrazložitev predloga Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
»Ureditev lokalne ceste 425011 Trebnje – Grmada 3. faza« je podal g. Zakrajšek, vodja 
Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo in povedal, da je namen izdelave dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta DIIP opredelitev investicije, določitev virov sredstev in 
oddaja načrta porabe za sofinanciranje investicije v skladu z določili 23. člena Zakona o 
financiranju občin. 
 
G. Jevnikar, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor 
gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet potrjuje Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Ureditev 
lokalne ceste 425011 Trebnje – Grmada 3. faza«. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
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 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s strateškim načrtom krepitve zdravja  Občin Trebnje, Mirna, Mokronog-
Trebelno in Šentrupert 

 
Kratko obrazložitev predlaganega gradiva je podala ga. Žužek, ki je povedala, da je 
Zdravstveni dom Trebnje v letu 2017 uspešno kandidiral na razpisu Ministrstva za zdravje 
»Nadgradnja in razvoj preventivnih programov ter njihovo izvajanje v primarnem zdravstvenem 
varstvu in lokalnih skupnostih« ter pridobil več zdravstvenih programov, ki jih izvaja njegov 
Center za krepitev zdravja – CKZ (dipl. medicinsko sestro, dipl. dietetika, dipl. kineziologa, dipl. 
fizioterapevta, dipl. psihologa, patronažno medicinsko sestro, spec. pediatrije).  
Pogoj za pridobitev teh programov oz. kadrov je bila istočasna uspešna prijava Občine Trebnje 
na razpis za pridobitev investicijskih sredstev za izgradnjo prostorov za delovanje CKZ v 
Zdravstvenem domu Trebnje. Občini Trebnje je bilo dodeljenih 172.097 EUR v razmerju 80% 
sredstva EU iz Evropskega sklada za regionalni razvoj in 20% sredstva RS.  
V letu 2019 je bila investicija uspešno zaključena, sredstva pa so bila v celoti počrpana. 
Ena od nalog nosilca projekta je tudi oblikovanje Lokalne skupine za krepitev zdravja, ki jo 
sestavljajo predstavniki lokalne skupnosti (predstavniki ranljivih skupin prebivalstva: CSD, 
RKS, ZRSZZ, osnovne šole, vrtci, upokojenci, gasilci, DSO, predstavniki občin, Mladinski svet 
Trebnje). Lokalna skupina za krepitev zdravja je oblikovala in sprejela Strateški načrt krepitve 
zdravja občin Trebnje, Mirna, Mokronog-Trebelno in Šentrupert, s katerim želi združiti moči za 
boljšo kakovost življenja v skupnosti za vse prebivalce. Strateški načrt opredeljuje oceno 
potreb, analizo stanja ter akcijski načrt dejavnosti za krepitev zdravja.  

Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da Odbor pozdravlja prizadevanja Zdravstvenega doma in program, ki že poteka, in 
predlaga Občinskemu svetu seznanitev.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje se seznanja s strateškim načrtom krepitve zdravja Občin 
Trebnje, Mirna, Mokronog-Trebelno in Šentrupert. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja  

  
Odgovor na zastavljeno vprašanje je bil podano v gradivu. 
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K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 12. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in organov javnih zavodov:   

- Zapisnik 1. konstitutivne seje Komisije za spremljanje položaja romske skupnosti z dne 
8. 1. 2020,  

- Zapisnik 7. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 22. 1. 
2020,  

- Zapisnik 2. seje Komisije za mladinska vprašanja z dne 3. 2. 2020,  
- Zapisnik 7. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo z dne 11. 

2. 2020, 
- Zapisnik 6. seje Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo z dne 12. 2. 2020, 
- Zapisnik 7. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne 12. 2. 

2020, 
- Zapisnik 5. seje Odbora za proračun in finance z dne 12. 2. 2020,  
- Zapisnik 12. seje SU JZ CIK Trebnje z dne 14. 1. 2020, 
- Zapisnik 12. seje SU JZ Knjižnica Pavla Golie Trebnje z dne 14. 1. 2020. 

 
K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta in odgovori na svetniška vprašanja 

 
G. Ostanek je podal vprašanje glede vodovoda Mali Videm, kje se je zadeva ustavila. Prav 
tako je povprašal glede obračališča avtobusa v vasi Potok. 
Župan je predlagal, da skupaj pregledajo, kako bi zadevo lahko rešili, vloga pa naj se naslovi 
na krajevno skupnost.  
Glede vodovoda je odgovoril, da ni nič novega, projektna naloga je narejena. Občina je imela 
vse pripravljeno, da izgradi črpališče, vendar ni pridobila lastništva zemljišča.  
Župan je predlagal, da se zglasi pri vodji Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, da skupaj 
pregledata projektno nalogo.  
 
Ga. Brilj je dejala, da je vesela, da se je pričela gradnja mrliške vežice, začela pa se je tudi 
odmera poti proti Selam. Župan je predlagal, da se obrne na predsednika Krajevne skupnosti 
Sela pri Šumberku, ki je bil prisoten na seji, glede odmere poti.  
 
G. Kepa je povprašal glede vrtca v Šentlovrencu.  
Župan je odgovoril, da Občina še nima gradbenega dovoljenja za protipoplavne ukrepe. Cena 
izgradnje treh ukrepov je zelo visoka, zato se razmišlja o drugi rešitvi. V dogovoru s krajevno 
skupnostjo se je pridobilo načelno soglasje, da bi se pretočnost obstoječega jarka povečala. 
Če uspe in bo potrjeno, se bo izvedlo. Načelno bi se v zgornjem delu, proti potoku, kjer je bivši 
»Hrast«, moralo narediti en zadrževalnik, da te poplavne vode, ki prihajajo iz zgornje strani, 
zadrži, za kar pa bo težje pridobiti soglasja lastnikov, je povedal. Občina načrtuje, da se vrtec 
s 1. 9. 2020 odpre. Povedal je še, da je Občina odkupila hišo, ki je stala v bližini, podjetje Gorec 
jo je porušilo, za kar se mu zahvaljujemo, ter tako pridobilo dodatni prostor.  
 
G. Lobe je povprašal o gozdni cesti Pluska-Velika Loka, tam je en most, ki še ni bil dokončan. 
Zanimalo ga je, kako je sedaj, ali je most že dokončan.  
Župan je odgovoril, da je za to brv pristojna krajevna skupnost in dogovor je bil, da to zadevo 
financirajo.  
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Ga. Smuk je izpostavila urbano upremo v centru mesta Trebnje, mednjo spadajo tudi 
postajališča, kjer so koši za pasje iztrebke. Tu je nastal problem, ker v koših ni vrečk, saj jih 
Komunala Trebnje več ne namešča in zamenjuje, ker so občani jemali ven cele pakete. 
Poprosila je občinsko upravo, da na to temo pripravi članek, saj je to neodgovorno ravnanje 
nekaterih posameznikov, zaradi katerih je v Trebnjem spet polno iztrebkov, urbana oprema pa 
se postavlja z določenim namenom, je poudarila.  
 
Župan je odgovoril, da je potrebno spremeniti kulturo lastnikov psov, kar pa zna trajati nekaj 
časa. Dokler bodo vrečke občani pobirali iz košev, bodo morali lastniki psov vrečke nositi s 
seboj, odvrže pa se jih v koše za pasje odpadke, ki so postavljeni v ta namen.  
 
V nadaljevanju je ga. Smuk povprašala glede reševanja greznice pri PŠ Šentlovrencu.  
 
Župan je odgovoril, da so sredstva zagotovljena v proračunu za leto 2020, za čistilno napravo.  
Potrebno je pridobiti tehnični elaborat za malo čistilno napravo, nato pa se gre v izvedbo. V 
letošnjem letu bodo dela izvedena, saj je bilo tudi s strani društev iz Šentlovrenca prejetih kar 
nekaj dopisov.  
 
V nadaljevanju je povedala, da je leta 2016 KS Trebnje in nato Občina Trebnje objavila, da se 
začenja z urejanjem mestnega parka, ki je bil zaupan Arboretumu. Naredili so popise vseh 
drevnin, označili tiste, ki so bile slabe in se jih je odstranilo, hkrati pa se je strokovno pripravil 
zasaditveni načrt. Tu je KS zapisala, da je to začetek, že jeseni pa naj bi se po tem 
zasaditvenem načrtu v skladu z navodili botanika nadaljevalo z zasaditvami novih drevnin in 
ureditvijo parka. Pričakovalo se je, da se bo zadeva nadaljevala. Po njenih informacijah pa je 
bila krajevna skupnost v tem namenu zaustavljena s strani Občine, ker da se bo vse skupaj 
celostno urejalo. Ta drevesa bi rasla že štiri leta in park bi danes izgledal drugače, je povedala. 
Prosila je, da se krajevni skupnosti dovoli izvesti zasaditve v parku, v skladu s strokovno 
pripravljenim načrtom Arboretuma.  
 
Župan je odgovoril, da je potrebno prebrati in pogledati vse dokumente, ker bi bila škoda, da 
bi bilo potrebno potem spet podirati drevesa. Potrebno je pogledati še kaj se je dogajalo vmes 
in pogledati še drugo dokumentacijo, saj Občina vodi kohezijski projekt za kanalizacijo, pri 
čemer se namerava Trebnje prekopati, sprejet je načrt za ureditev Trebnjega, ki ga je pripravil 
g. Gabrijelčič.  
Župan je v nadaljevanju predlagal, da se glede na podano pobudo ge. Smuk preveri, kaj je 
možno, glede na ureditveni načrt za park Trebnje, zasaditi. Zadeva se uskladi z g. 
Gabrijelčičem in se nato zasadi te drevnine.  
 
G. Kaplan je dejal, da se je večina lastnikov psov odzvala pozitivno, povprašal je ali je 
inšpekcijska služba izdala kakšen opomin ali globo oz. ali imajo to pristojnost.  
Župan je odgovoril, da je bilo s tega področja v poročilu nekaj zadev glede neprivezanih psov, 
kar se tiče iztrebkov pa ni bilo zaslediti in je stvar prihodnje organizacije.  
Župan je še povedal, da od 1. februarja deluje Skupna občinska uprava občin Dolenjske tudi 
v izpostavi v Trebnjem. Načrtuje se, da bi bil tudi popoldan in ob sobotah lahko prisoten redar, 
iz tega razloga se služba tudi širi in bo nekoliko več nadzora na vseh področjih.   
 
G. Zajc je predlagal, da se nadzor inšpektorjev izvaja tudi ob nedeljah, na območju centra 
Trebnjega, kjer so avtomobili parkirani vsepovsod, okoli cerkve stojijo na pločnikih, v križiščih, 
ter onemogočajo normalno sprehajanje pešcev in vozičkov. 
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Župan je predlagal, da uprava napiše članek, na pobudo člana Občinskega sveta, g. Zajca, ki 
je opozoril na to, da je v času nedeljskih maš v okolici cerkve neprimerno parkiranje na 
pločnikih in naj ti lastniki vozil poskusijo prilagoditi parkiranje glede na razmere, da ne motijo 
ostalih uporabnikov javnih površin.  
 
V nadaljevanju je g. Zajc ponovno izpostavil problematiko povišane stopnje kriminalitete v 
občini Trebnje. Povedano je bilo, da bo župan govoril s komandirjem PP, zanimalo ga je 
kakšne so povratne informacije.  
 
Župan je odgovoril, da se že je srečal s komandirjem Policijske postaje na Koordinacijskem 
sosvetu varnosti, ki ga je organizirala Upravna enota Trebnje, kjer je poročal o zadevah. 
Zadeve, ki so bile problematične in so se verižno dogajale, so rešene, je povedal.  
Predlagal je, da se na naslednjo sejo Občinskega sveta povabi komandirja PP Trebnje, kjer 
bo podal poročilo.  
 
G. Jevnikar je povprašal glede plačevanja Občine Šentrupert skupnim javnim zavodom.  
 
Župan je odgovoril, da ima Občina Šentrupert velike težave z likvidnostjo. Na zadnji seji sveta 
ustanoviteljic je bila zadeva obravnavana, župan je zagotovil, da bodo poravnali zadeve do 30. 
3. 2020, povedano mu je bilo, da mora Občina Šentrupert namero o izstopu pisno posredovati. 
Pričakuje se izstop Občine Šentrupert iz Galerije likovnih samorastnikov.  
Če svojih obveznosti ne bodo izvrševali, bo potrebno pristopiti k postopku izvršbe, kar javni 
zavodi lahko pristopijo.  
Župan je še povedal, da ne bo omejeval, da bi npr. otroci iz občine Šentrupert ne hodili v naše 
klube, te diskriminacije si ne bomo dovolili.  
 
G. Longar je povprašal glede prometnega znaka omejitev 30 km/h, ki je bil postavljen v Velikem 
Gabru.  
G. Zakrajšek je pojasnil, da je Občina prejela kar nekaj dopisov krajevne skupnosti, predlog za 
podaljšanje cone 30. Predlog se je obravnaval na seji Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu, tedensko je od stanovalcev prejemal klice o omejitvi hitrosti in zato je bila izdana 
odločba o prestavitvi signalizacije.  
 
G. Veselič je povprašal glede izvoza iz H1 proti Kulturnemu domu v Trebnjem. Tam gre vsako 
jutro veliko ljudi, veliko je avtomobilov. Zanimalo ga je, ali je kakšna možnost, da bi naredili 
pločnik in javno razsvetljavo. Čakati na državo je nesmisel, je dodal.  
 
Župan je dejal, da se z njim strinja. Predlagal je, da g. Pavlin pogleda, ali je možno preko 
Temenice, do izvoza na H1, kjer se zavije proti Ljubljani, začasno urediti leseni del, sedaj se 
rob uničuje. Rešitev bi bila ograja na pilote, ter dva drogova za javno razsvetljavo. Za izgradnjo 
krožišča je bil sestanek, ni bilo pa vseh lastnikov in jih bo potrebno ponovno pozvati.  
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 17:47 uri.       
 
Zapisala: 
Andreja Perc, l. r.       Alojzij Kastelic, l. r.  
referent I       ŽUPAN 
 
 
Seja je tonsko posneta.  


